

## REUNIO 9-06-23

Hora: 9.30h a 10.55h

Lloc: Via Teams

Assistents: Jorge Oliver (Recepción y control)  
Sandra Serra (Comunicacions Serra)  
Toni Marques (Plana Fabrega)  
Jordi Martinez (Iman)  
Joaquim Sallent (Pycseca)  
Julio Santos (Stop)  
Saro Dipollina (BS)

1.- **Introducció:** Jordi comenta la situació legislativa actual i la suspensió que suposa la convocatòria d'eleccions.

Es comenta també el termini d'adaptació de les instal·lacions a grau. S'explica el criteri de Mossos respecte a les instal·lacions de grau 3. Respecte a la Policia hi ha diferents versions, des de la connexió de tota instal·lació no adaptada fins d'altres que durant el SF no van tocar aquest tema per no pronunciar-se.

2.- **Comunicacions de senyals:** Inspector German Lizondo i David Farreras de la Sala de Comandament ens vàrem comentar que son conscients que tenen pendent el protocol que els hi vàrem demanar. N'estan treballant. Jordi proposa oferir als agents de la Sala una formació del que son les senyals de les alarmes i consensuar el protocol que ens diuen que estan elaborant.

La percepció es que segueixen igual encara que es cert que quan ACAES trasllada una queixa ho reconduïxen durant un temps però després d'un temps es torna a repetir.

Depèn de l'operador agafa les coordenades UPS i altres no. Les empreses associades es important que aportin informació de les seves incidències per poder tenir coneixement de les problemàtiques actuals.

Sandra comenta que s'ha trobat que si hi ha gent a dins però no està robant, considerant que no es intrusió, es falsa alarma.

Toni explica que en uns instal·lació davant d'una discoteca té protecció perimetral. Allà normalment no entren per robar, els Mossos agafem els avisos però en el correu de reiteració d'avisos d'alarma i li van destacar sis avisos d'alarmes en un mes. . Si que hi ha intrusió però no robatori. El client intentarà posar sistemes complementaris de protecció. Li han comunicat l'avís de inspecció i els avisos d'alarma que serà objecte de la mateixa i finalment el requereixen que informi sobre si té incidències amb la Sala, per tant, sembla que s'ofereixen a conèixer si hi ha incidències amb la SCC.

Jordi comentarà amb el supervisor si hi ha casos com els comentats. En quan a la desconexió, que passa amb els centres de control que hi ha una alarma del mateix immoble? Només s'ha parlat de les CRA's però no dels centres de control (x ex hospitals o centres d'oficines grans).

Jordi ha consultat sobre la responsabilitat en el cas de mantenir un abonat connectat: si files prim podries arribar a interpretar que parla de requisits per connectar un sistema però no pels ja connectats. No obstant, la responsabilitat estaria primerament sobre l'usuari perquè es ell qui ha de complir. Hi ha certes territorials de Policia que estan requerint tota la documentació davant de qualsevol incidència com Astúries, Gijón i Jaen i suposa que a partir de 1 de gener demanaran el certificat de grau. Ara per ara els cossos policials no estan abordant aquest tema. Mossos ho comprovarà respecte als establiments obligats quan vagin a fer inspeccions.

Es comenta que es necessària regular el diferent tractament de polsadors d'atrancament en habitatge particular i en establiment obligat i insistirem en aquest tema.

Els assistents fan referència a altres incidències recollides.

Jordi requereix als assistents per a que canalitzin les incidències a traves d'Acaes per poder quantificar-les i tenir més força davant de l'administració. Sandra comenta que ells no s'hi ha trobat en avisos no agafats però ho tornarà a recordar.

Acaes presentarà un escrit al Departament d'Interior per recordar que s'ha de modificar la IRP/198 que va ser acordada pel Consell de Coordinació de Seguretat Privada ara fa un any i encara no s'ha abordat.

Sandra planteja si es possible en relació a les instal·lacions que no s'adaptin, resoldre el contracte amb el client i modificar-lo en el sentit de que a partir del 1 de gener serà considera alarma tècnica i per tant en cas de que avis d'alarma s'avisarà al client i no a Mossos. Es jurídicament possible?

Els instal·ladors son molt conscients de l'adaptació en grau, un altre tema es el cost econòmic que això suposa.

Anna recorda que s'ha demanat a Interior que faci una resolució pels establiments no obligats igual que ja està feta en relació amb els establiments obligats i l'obligació d'adaptació a grau. Saro comenta que Mossos aprofitin la comunicació de consells de seguretat de cara a l'estiu i que aprofitin i facin consta la necessitat d'adaptació a grau. Anna ho traslladarà a Mossos. Traslladarem també que ho pengin a la pàgina web.

### **3.- Accions a portar a terme:**

Recordar a Interior redacció document d'adaptació d'instal·lacions grau 2

Demandar a Mossos afegeixin adaptació en grau dins dels consells de seguretat de cara a l'estiu

Traslladar al gabinet jurídic la demanda de Sandra

Traslladar a Mossos el dubte sobre centre de control plantejat per Jordi

Presentar document demanant modificació IRP/198

Recollir les incidències que vagin passant els associats

Proposar formació als agents de la SCC